

# 臺南市車輛行車事故鑑定覆議申請表

申請日期： 年 月 日

## Application Form for Reconsideration of Traffic Accident Investigation of Tainan City

Application Date: (Year, month, date)

申請人 Applicant		匯票號碼 Bill No.	
申請人住址 Address of Applicant		電話 Telephone	1.
與當事人關係 Relationship with the litigant	<input type="checkbox"/> 本人 <input type="checkbox"/> 法定代理人 <input type="checkbox"/> 車輛所有人 <input type="checkbox"/> The litigant <input type="checkbox"/> Statutory agent <input type="checkbox"/> Registered owner of the vehicle		2.
當事人 Litigant		鑑定意見書編號 Opinion Letter No. of the Investigation	
現場處理單位 Processing Unit on Site		警員 Police Officer	

是否已進入司法訴訟程序（請打勾） 是 否Is the case under judicial procedure (please tick) Yes No

申請覆議理由：

Reasons for application for reconsideration:

申請人簽名：

**Signature of Applicant:**

備註

Note

1. 繳費方式：請隨案檢附二千元郵政匯票一紙（受款者請註明臺南市政府交通局）。  
**Payment: Please submit a postal order of NT\$2000 (Please specify the recipient as the Bureau of Transportation, Tainan City Government).**
2. 檢附資料：(1) **鑑定意見書影本**。(2) 申請人需為當事人或其繼承人或法定代理人、車輛所有人，**填具申請表並檢附身分證影本或行車執照影本**。  
Submitted documents: (1) **Copy of the opinion letter**. (2) The applicant shall be the litigant, his/ her heir or statutory agent or the registered owner of the vehicle; **please fill in the application form and submit a photocopy of his/her national ID or driver's license**.
3. 申請案件可郵寄(信封請註明覆議申請)或親自到會辦理，須於一個月內提出(郵寄者以郵戳為憑)，逾期不受理。  
The application can be submitted by regular mail (please label it as a reconsideration application on the envelope) or delivered to our office in person; the application must be made within one month (postal submission will be judged by postmarks), Overdue applications will not be accepted.
4. 案件已進入司法程序者不予受理，應向司法機關聲請轉送臺南市車輛行車事故鑑定覆議委員會覆議。  
The case will not be accepted if it is under judicial procedure; the applicant shall apply to the judiciary for transferring the case to the Tainan Traffic Accident Investigation Reconsideration Committee for reconsideration.
5. 因和解或其他理由自行撤回者無法退費，請仔細考慮後再申請。  
A withdrawal due to the settlement or other reasons cannot be refunded; please apply after a thorough consideration.
6. 覆議意見僅提供當事人及司法機關審理案件參考，以一次為限，且以書面審查為原則，不另通知當事人到會說明。  
The reconsideration opinions are only reference for the litigant and the judiciary for the proceedings of cases. They are limited to one time only, and shall be documentary reviews in principle. We will not ask the litigant to travel to the office for further explanation.
7. 地址：臺南市政府交通局智慧交安科（臺南市安平區永華路二段6號10樓）。電話：2991111 轉 8480 或 8585  
Address: Smart Transportation Safety Section, Transportation Department, Tainan City (10F., No.6, Sec. 2, Yonghua Rd., Anping Dist., Tainan City). Telephone: 2991111 ext. 8480 or 8585